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Met veel waardering voor de inzet hebben we in Utrecht kennisgenomen van de aanzet wettelijke 
regeling BVm. Impact030 werkt als regionale verbinder aan het versterken van het Utrechtse 
ecosysteem voor sociaal ondernemerschap. Dit doen we vanuit een collectief aan partners voor en 
door impactondernemers in Utrecht. We hebben een loketfunctie voor (sociaal) ondernemersvragen, 
signaleren trends en systeemvraagstukken en realiseren samenwerkingen die bijdragen aan de sociale, 
duurzame en maatschappelijke uitdagingen in de regio. Op landelijk niveau werken we samen met 
financiers, Social Enterprise NL en een ‘koepel andere regionale ecosystemen voor sociaal 
ondernemerschap. Vanuit laatstgenoemde zijn we nauw betrokken bij de City Deal impact ondernemen 
en nemen daarin onze rol als regionaal ecosysteem samen met de gemeente Utrecht.  
 
In algemene zin zijn we positief over deze aanzet tot een wettelijke regeling voor sociaal ondernemers. 
We hebben drie zaken ondernomen om een reactie op deze consultatie te kunnen geven.  

1. Utrechtse ondernemers gesproken over hun beleving en ideeën bij de BVm,  
2. Ons verdiept (uitkomsten van) informatiebijeenkomsten over de consultatie.  
3. Overleg gevoerd met verschillende partners. 

 
Algemeen 
Onze reactie zal niet uitgebreid zijn. Veel is al eerder gezegd in reacties waar ook wij achterstaan.   

• Social Enterprise NL heeft duidelijke inhoudelijke aanbevelingen gedaan die we onderschrijven.  
• De beschouwing van Social Finance Matters schetst in algemenere zin duidelijke 

kanttekeningen bij het ontwerp van een wetsvoorstel waarvan wij ook zinvol vinden als die in 
overweging worden genomen.  

• In de aanzet wordt weinig gesproken over toepassing en/of 'voordelen' van de BVm, enkel over 
de mogelijke inhoud van de wet. Toch lijkt er voor gemeente Utrecht en impact-
ondernemers een gezamenlijke wens te liggen rond bevordering van inkoop, samenwerking en 
investeringen. Als de BVm daar voordelen in kan gaan bieden lijkt dat wenselijk. 

 
 



 

 

Signalen van ondernemers 
We hebben een ronde gedaan langs sociaal ondernemers om te vragen wat hun beleving rond de 
ontwikkeling van de BVm is. Dat zijn enkele ondernemers geweest uit verschillende fases, uit diverse 
sectoren, gericht op verschillende impactgebieden. Daaruit zijn volgende signalen gekomen. Die delen 
we graag met jullie.  
 

1. 'Ik ben ermee bekend dat ze ermee bezig zijn, verder weet ik er niet zoveel vanaf' 
2. 'De BVm lijkt een mooie signaalfunctie te hebben, waarmee sociaal ondernemers beter herkend 

en gewaardeerd kunnen worden' 
3. 'Het zou goed zijn als de BVm kan leiden tot voordelen bij inkoopagenda van de gemeente' 
4. 'Ik ben kritisch. Proberen we (ook in ontwikkeling van de BVm) sociaal ondernemerschap niet te 

versimpelen, terwijl het in de praktijk niet te versimpelen valt? Wanneer is een onderneming 
goed of slecht bezig...etc.' 

5. 'Gaat de BV nu als 'slecht' worden ervaren?' 
6. 'Mij lijken fiscale voordelen voor sociaal ondernemers heel belangrijk' 

6.1) 'Fiscale voordelen voor impact starters zou helemaal een boost aan de sector kunnen 
geven' 

7. 'Meer SROI en mvo tools toevoegen zodat 'grote' ondernemers gemakkelijker sociaal 
ondernemender kunnen gaan gedragen.' 

8. 'Gemeenten die met sociaal ondernemers werken (verbetering van positie mensen op 
arbeidsmarkt), werken niet graag samen met stichtingen en coöperaties wegens fiscale en 
juridische argumenten, ondanks dat de impact gewaarborgd is. Voor dit type organisaties kan 
de BVm een oplossing zijn, mits het juridische en fiscale hobbels in de huidige situatie, 
weggenomen worden.’ 

9. ‘Reservaatvorming is een gevaar wat op de loer ligt (ook toegelicht door VanHulley). Waarbij 
ook belangrijk is te werken aan een gelijk speelveld voor sociaal ondernemers.’   

 
Tenslotte werken we uiteraard graag mee aan het vervolgproces van de BVm, indien gewenst.  
 
 
Met vriendelijke groet namens de oprichters van impact030, 
 
 
Joeri van de Riet 
Community manager 


